
YJ-8120H 桌上型電腦精密切織帶機  

DESKTOP COMPUTER PRECISION CUTTING RIBBON MACHINE 

 

 
 

技術性能及指標 Technical performance and indicators 

切斷長度 Cutting length：15-99999 mm                 最大切斷寬度 Maximum cutting width：100 mm 

刀片最大斜度 Maximum blade slope：                  切斷速度 Cutting speed：120 p/min 

電壓/頻率 Voltage/frequency：110V/220V 50/60 hz        額定功率 Rated power：0.5 kw 

刀片最高溫度 The highest temperature of blade：420℃    包裝尺寸 Package size：410×525×430 mm                

重量 Weight：21.3 / 26 kg                            裝箱率 Packing rate：1 台 one set  

全自動切斷，操作簡單，適用範圍廣，切斷品質高  

Fully automatic cutting, simple operation, wide range of application, high cutting quality.    

 

功能特性 Function features 

1. 高速：每分鐘可切斷 100~120 片。（以 50mm長度為例） 

   High speed: It can be cut 100~120 pieces per minute. (take the length of 50mm as an example) 

2. 高精度：每一次切斷都由步進電動機監控，以保證每次操作的高精確性。 

   High precision: Each cut is monitored by a stepper motor, to ensure high accuracy for each operation. 

3. 切斷面平整：熱刀可對彩色絲帶、輕薄紡織帶的切斷面進行高溫熱封，且封口平整無毛邊，刀刃由進口優質 

              鋼製成，使用壽命長。 

   The cutting surface is flat：Hot knife can be color ribbon, the cut surface of light and thin textile belt, and 

   the sealing is smooth without burrs, the blade is made from imported high-quality steel, having a long  

   service life.      

4. 自動操作：只需設定您所需的切斷長度和數量，其餘工作都自動完成。 

   Automatic operation: Simply set the cut length & quantity you need, the remaining work is done automatically. 

5. 自動暫停：一旦材料用完，將自動停止工作。 

   Auto pause: As soon as measure runs out of materials, it will be automatically stop working. 

6. 記憶功能：在開關關閉前，自動存儲所設值的切斷長度和切斷數量以及切斷速度。 

   Memory function: Before the switch is turned off, automatically stores the value of cutting length, cutting 

   quantity and cutting speed was set. 

 

可切斷材質 Material can be cut off 

尼龍織帶、彩色緞帶、背包帶、等尼龍材質。 

Nylon ribbon, colored ribbon, backpack strap and other nylon materials. 


